
 

Afdeling Hoorn 

 

 

Beste Partijgenoot, 

Hierbij ontvang je de nieuwsbrief van PvdA-Hoorn over de belangrijkste 

activiteiten en politieke gebeurtenissen van afgelopen maand. 

Veel leesplezier! 

Veel leesplezier. 

Maikel Schuitemaker. 
 

 
 
Activiteiten 
 
1) Nieuw Commissielid  
 
We zijn blij om te delen dat tijdens de raadsvergadering van 26 oktober Lisa 
Klinkenberg is beëdigd als commissielid! We heetten haar graag welkom bij onze 
fractie!  
Lisa is geboren en getogen in Hoorn, loopt al enige tijd mee met de fractie en toont veel 
enthousiasme voor de lokale politiek. Ze heeft als socioloog en gepromoveerd 
onderzoeker een brede interesse in een groot aantal maatschappelijke thema’s zoals 
wonen en sociale participatie. Daarnaast heeft ze van huis uit een passie voor 
dierenwelzijn meegekregen. We kunnen haar kennis goed gebruiken en kijken uit naar 
een fijne en waardevolle samenwerking!  
 

 
 



2) EXPOOST 
 
Op vrijdag 22 oktober was Arnold weer aanwezig bij de opening van een nieuwe 
expositie in pop-up museum Expoost, nog steeds gevestigd naast het Westfries Museum 
aan de Roode Steen 15. Van 23 oktober t/m 12 december is daar een fotografie en 
beelden tentoonstelling van Westfriese kunstenaars te zien. Zij brengen hun zeer 
uiteenlopende werk in beeld in deze gevarieerde expositie. Van abstract tot figuratief, 
van natuur tot portret en beelden van klei tot wol. Deelnemende fotografen: Angelina 
Carol, Tineke Okx, Jeroen 
Otto, Dime Spijkerman, 
Mario Letschert, Guillaume 
Groen, Bert Strootman, Jan 
Siebring en Bert Loggen. De 
3 beeldend kunstenaars zijn 
Margo Schoutsen, Wim 
Zwijsen en Helma van 
Kleinwee. Dit prachtige 
overzicht is van woensdag 
tot en met zaterdag GRATIS 
te bezoeken tussen 13:00 en 
17:00 uur. Aanrader! 
 
 

 
3) MariaKapel 
 
Op zaterdag 6 november waren Arnold en Arnica aanwezig bij de opening van de 
nieuwe expositie in de MariaKapel. ‘Kanga for the Present’ is een mooie tentoonstelling 
over de weg die de kunstenaar doorloopt en de ervaringen die er zijn aangaande leed 
en crisis die beleefd worden, terwijl het lijf verandert en de wereld ook. Het is altijd fijn 
om bij de MariaKapel langs te komen. Het blijft een pareltje in onze stad.  
 

 
 
 



Politiek 
 
1) Vragen Safe Streets  
 

Tezamen met GroenLinks en 
EénHoorn hebben we ons hard 
gemaakt voor het initiatief  “Safe 
Streets”, waarbij er wordt ingezet 
op het vergroten van het gevoel 
van veiligheid op straat. Doen 
alsof je belt, je sleutels tussen je 
vingers houden ter 
zelfverdediging of het niet op 
straat gaan zonder gezelschap zijn 
een kleine greep uit de bedroevenswaardig grote stapel van voorbeelden met wat het 
betekent je onveilig op straat te voelen. We waren daarom ook ontzettend blij dat deze 
motie unaniem is aangenomen, maar concrete stappen die het college kan zetten om 
“Safe Streets” te realiseren hebben wij vooralsnog niet vernomen. Terwijl dit al bijna 
een half jaar geleden was aangenomen. Daarom hebben we met o.a. GroenLinks vragen 
gesteld over de vorderingen hiervan. Het is een te belangrijk onderwerp om op z’n 
beloop te laten gaan, iedereen moet zich veilig kunnen voelen op straat. Zodra wij 
antwoorden ontvangen, zult u dit van ons vernemen!  
 
2) Participatie  
 

Participatie, het toverwoord om draagvlak voor beleid te creëren! Althans, zo wordt het 
vaak in de commissie bepaald. Hoewel participatie van groot belang is, is het niet een 
doel op zich. Het is een middel om beter beleid te ontwikkelen, wat beter aansluit op de 
behoeften van onze inwoners, als wel onder andere meer draagvlak ontwikkelen. 
Hierbij is het van belang de kaders helder te hebben, zodat bewoners en gemeente 
weten waar zij aan toe zijn. Te vaak gebeurt het nog dat de gemeente aangeeft dat 
participatie voor inwoners van een wijk mogelijk is, maar vervolgens horen zij niets 
meer terug. Zo ook een paar fractiebezoekers uit de Venenlaan die vertelden dat de 
buurtbewoners een hogere trede van participatie hadden, dan de andere wijken en 
daardoor mochten co-creëren. Maar toen de bewoners plannen indienden, kwam er 
geen respons uit het gemeentehuis. Toen zij dit verhaal vertelden hebben wij een motie 
ingediend bij de begroting om een beter participatiebeleid vorm te geven, want het 
oude stamt uit 2005. Hoogtijd voor herziening dus!  
 

 



 
3) NPO-gelden 
 
Wij stelden vragen over de 
NPO-gelden die zijn betaald 
aan de gemeente Hoorn. 
Hieronder de antwoorden op 
onze vragen.  
1)Heeft de gemeente een 
bijdrage ontvangen van het 
Rijk aangaande NPO-gelden? 
Zo ja, hoeveel? 
De gemeente Hoorn heeft een bedrag van €1.893.493,- toegekend gekregen voor de 
schooljaren 2021-2022 en 2022-2023 ter bestrijding van achterstanden die voortkomen 
uit de coronacrisis. 
2) Indien u deze middelen inmiddels heeft ontvangen, zien wij graag gespecifieerd hoe 
u deze aangewend heeft of gaat aanwenden ten behoeven van achterstanden die 
weggewerkt dienen te worden binnen het onderwijs in de gemeente Hoorn. 
Op 11 oktober jongstleden heeft het ministerie van OC&W een regeling doen uitgaan 
waarin de bestemming van de gemeentelijke NPO middelen wordt bepaald. Dit zijn; 
* Die scholen niet of minder goed zelf kunnen treffen of beter bovenschools georganiseerd 
kunnenworden zoals zomerscholen om vertragingen door COVID-19 in te lopen; 
* Die faciliteren bij het inhalen van de opgelopen vertragingen als gevolg van COVID-19 in 
de voorschoolse periode voor kinderen die in aanmerking komen voor voorschoolse 
educatie; 
* Die aanvullend zijn voor kinderen bij executieve of sociale belemmeringen of op het 
gebied van zorg en welzijn om vertragingen op sociaal en emotioneel vlak als gevolg van 
COVID-19 in te halen; 
* Die de samenwerking faciliteren en versterken tussen lokale partijen waaronder 
schoolbesturen, kinderopvangorganisaties,(jeugdgezondheids-)zorg, 
schoolmaatschappelijk werk en sociaal werk ten behoeve van de aanpak van COVID-19 
vertragingen; 
* Die bevorderen dat kinderen en jongeren die absoluut verzuimen worden verbonden met 
school bijvoorbeeld door samenwerking tussen onderwijs en zorg te bevorderen of 
deelname van deze groep bij de aanpak van het inlopen van vertragingen als gevolg van 
COVID-19 van de gemeente of school; 
* Ter ondersteuning van de aanpak van COVID-19 vertragingen bij specifieke scholen met 
een extra uitdaging binnen de gemeente bijvoorbeeld omdat zij een beperkte 
organisatiekracht, een opeenstapeling van problematiek of een uitdagende populatie 
hebben. 
 
Er vindt momenteel een inventarisatie plaats van de specifieke behoefte in het Hoornse 
onderwijs. Wij streven ernaar om eind dit jaar duidelijkheid te hebben omtrent de 
concrete inzet van de gemeente Hoorn. Wij zullen uw raad vervolgens de door u gewenste 
informatie doen toekomen. 
 
 


